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PROTOKÓŁ 0012.3.6.2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu  16 czerwca  2021 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 16.05 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych z Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 z Zespołu 
Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 w Jastrzębiu-
Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Nr 3 wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju i zamiaru 
przeniesienia kształcenia w zawodach z Technikum Nr 3 w Zespole Szkół 
Handlowych do Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 2 im. Wojciecha 
Korfantego, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 3 z Zespołu 
Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Jastrzębiu-
Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2021/2022, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały  
Nr XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016r. 
w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
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administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 

 Pismo Ministerstwa Edukacji  i Nauki, 

 
4. Plan pracy Komisji na II półrocze 2021 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 19 maja 2021 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia  Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwalił udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1 

 
 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych z Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber. Poinformował, że są to właściwe uchwały, które są 
konsekwencją przyjęcia do 28 lutego uchwał intencyjnych o zamiarze likwidacji 
szkół w Zespole Szkół Handlowych stąd mamy blok uchwał o wyłączeniu Zespołu 
a następnie likwidacji.  Mamy jedną uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji. Nie 
czekamy na koniec roku ponieważ w przyszłym roku planujemy przenieść 
Technikum do ZS nr 2 i likwidować całkowicie Zespół. Spośród przyjętych uchwał 
intencyjnych przez Radę Miasta w lutym 2021 roku znalazła się również 
zaopiniowana pozytywnie przez Kuratora Oświaty uchwała o zamiarze likwidacji 
szkoły branżowej. Nie mniej jednak nie będziemy teraz likwidować szkoły 
branżowej bo musielibyśmy likwidować zespół. Zespół będzie funkcjonował do 
końca przyszłego roku szkolnego. W trakcie roku pojawi się projekt uchwały o 
zamiarze likwidacji całego Zespołu. W kwestii likwidacji Technikum Rady 
Pedagogiczne i Dyrektorzy wspólnie wyrazili takie stanowisko, że przyszły rok 
byłby najbardziej stosowny. Było to konsultowane z  Panią Prezydent, która 
wyraziła zgodę.   
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1 z Zespołu 
Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 w Jastrzębiu-

Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Nr 3 wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju i zamiaru 
przeniesienia kształcenia w zawodach z Technikum Nr 3 w Zespole Szkół 
Handlowych do Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Nr 2 im. Wojciecha 
Korfantego, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 3 z Zespołu 
Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Jastrzębiu-
Zdroju, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2021/2022, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały  
Nr XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016r. 
w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber. Istnieje możliwość przejęcia od 1 sierpnia   obsługi 
księgowej dla Centrum Kształcenia Zawodowego. Miejski Zespół Obsługi Szkół  
i Przedszkoli przejmie obsługę CKZ.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Jeżeli rozliczamy wspólnie jednostki oświatowe to jest to większa oszczędność? 
Wiem, że niektóre szkoły mają jeszcze swoje księgowe.  
 
Anna Hetman 
 - Na pewno jest oszczędność jeśli chodzi o wynagrodzenia głównych księgowych. 
Sama organizacja księgowo – finansowa w CUW nie była pokierowana tylko 
oszczędnościami typowo finansowymi, ale chodzi również o dobrą organizację. Nie 
wszyscy Dyrektorzy tak dobrze orientują się w tym co się dzieje w części 
finansowej w szkole. Bezpieczeństwo finansów, organizacja i planowanie jest 
lepsze w CUW-ie. Jeżeli będzie cała obsługa szkół w CUW to Dyrektorzy będą 
zmuszeni do nauczenia się czy poznania czegoś więcej jeżeli chodzi o stronę 
finansową dlatego, że będą musieli czasami dany dokument przygotować np. 
propozycje podziału środków, które mają w planie na dany rok. Takie rzeczy robi 
Dyrektor a nie księgowy. Główną korzyścią rozliczania placówek oświatowych w 
CUW jest bezpieczeństwo dla  Dyrektora i miasta jeżeli chodzi o podatek VAT. VAT 
musi być jednolicie w całym mieście liczony.  
 
Jarosław Potępa 
 - Jeżeli chodzi o lokalizację CUW to coś się zmieniło? 
 
Anna Hetman 
 - Nie. Inwestycja jest realizowana. Mam nadzieję, że z końcem roku będzie 
wszystko zakończone.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Rozumiem, że księgowi zatrudnieni obecnie w szkołach zostaną przeniesieni do 
CUW? 
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Anna Hetman 
 - Nie wiem kto zechce przejść ponieważ warunki pracy będą zmienione. 
Dyrektorzy będą mieli wsparcie w CUW. Będzie prawnik, informatyk, ABI. W CUW 
wszyscy jednolicie będą pracować, będzie jednolita wykładnia. 
 
Stanisław Faber 
 - Jeżeli chodzi o różnego rodzaju przeniesienia środków to bardzo sprawnie to 
działa w CUW.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy kiedy wszystkie szkoły przejdą pod CUW będzie szansa, aby ujednolicić 
kwestie funduszu socjalnego, funduszu nagród w szkołach? Czy byłaby możliwość 
stworzenia jednego regulaminu socjalnego i nagród. W każdej szkole funkcjonuje 
to inaczej.  
 
Anna Hetman 
 - Szansa jest teraz i będzie później, ale musimy zasięgnąć opinii strony społecznej.  
 
Jarosław Potępa 
 - Można jakieś propozycje przygotować i zaproponować.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Pismo Ministerstwa Edukacji  i Nauki, 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

Jarosław Potępa 
 - Proszę o zreferowanie pisma.  
 
Stanisław Faber  
 - Szanowni Państwo wśród uchwał intencyjnych o zamiarze likwidacji jakie 
przyjęła Rada Miasta w lutym bieżącego roku m.in. była uchwała o likwidacji szkoły 
policealnej w Zespole Szkół nr 2. W przypadku tej jednej szkoły policealnej Kurator  
Oświaty nie przychylił się do stanowiska Rady Miasta i faktycznie wydał decyzję 
odmowną. Prezydent Miasta zgodnie ze swoimi kompetencjami złożył zażalenie na 
postanowienie Kuratora Oświaty w kwestii braku zgody na likwidację. Minister 
przychylił się do stanowiska Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój i uchylił do 
ponownego rozpatrzenia wskazując, że Kurator Oświaty w tym przypadku 
przekroczył swoje kompetencje, które posiada organ stanowiący i organ 
wykonawczy miasta. Będzie ponowne rozpatrzenie. W tej jak podobnie w innych 
szkołach policealnych  nie było naboru przez ostatnich 10 lat. Czekamy na 
stanowisko Kuratora Oświaty. Nie sposób w tej szkole przeprowadzić naboru.  
 
Ad.4 
Plan pracy Komisji na II półrocze 2021 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy. 
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Plan pracy został przyjęty jednogłośnie.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu 
 
 
Ad.5 
Wolne głosy i wnioski 
 
Piotr Szereda 
 - W tej chwili trwa kolejna kadencja powierzania funkcji Dyrektora  
w Przedszkolach. Jak to się odbywa, czy wszyscy Dyrektorzy otrzymają 
powierzenia? 
 
Stanisław Faber 
 - W przypadku 13 Dyrektorów procedowano wg. Rozporządzenia tzw. 
Covidowego. Są to Dyrektorzy, którzy pełnili już obowiązki. Pani Prezydent podjęła 
decyzję o powierzeniu wszystkim w większości przypadków na 5 bądź 4 lata, a w 
dwóch przypadkach na rok. Dziś rozmawiałem z jednym z Dyrektorów w tej 
kwestii.  
 
Piotr Szereda 
 - Dlaczego dwóch Dyrektorów ma powierzenie na rok? 
 
Stanisław Faber 
 - Miałem możliwość rozmawiania z jednym z Dyrektorów, nie rozmawiałem z 
drugim. Takie prawo ma Prezydent Miasta i z tej możliwości skorzystał. Minister 
mówi od roku do 4 bądź 5 lat. Rozporządzenie jest tak napisane, że może być 
wskazany Zastępca a nawet inny nauczyciel. Czy powierzenie na jeden rok to jest 
złamanie prawa?  
 
Piotr Szereda 
 - Jeżeli powierzenie jest na rok to musi być to uzasadnione ( przy planie likwidacji 
szkoły, bliskość emerytury, niezadowalająca opinia rodziców czy też  Rady 
Pedagogicznej itp.) Ustawa mówi, że muszą być jakieś zastrzeżenia do 
Dyrektorów,  a nie na zasadzie uznaniowej.  
 
Stanisław Faber 
 - Jestem daleki od jakiejkolwiek uznaniowości. Jeśli zwrócimy uwagę na ten zapis 
to on dotyczy powierzenia w przypadku przeprowadzenia konkursu natomiast art. 
30b do Ustawy tzw. Covidowej daje Ministrowi prawo do wydawania dodatkowych 
Rozporządzeń w okresie przejściowym czyli nadzwyczajnym związanym  
z pandemią. Nie wydaje mi się, że jest to kwestia uznaniowości. Ten zapis w mojej 
opinii nie dotyczy tego procedowania bo ono odnosi się do sytuacji kiedy w wyniku 
konkursu nie została powołany Dyrektor. Konkurs się nie rozstrzygnął, żaden nie 
uzyskał większości głosów wymaganej bądź też nikt nie zgłosił się do konkursu. 
Rozporządzenie wskazuje również na taką sytuację, że organ prowadzący może 
nie Dyrektorowi powierzyć tylko Wicedyrektorowi. Zapewniam Pana, że zależy nam 
na ciągłości i dobrym kierowaniu. Myślę, że najbardziej byłby zainteresowany 
Dyrektor Przedszkola.  Nie chciałbym się w tej kwestii wypowiadać. Nie zdążyłem 
jeszcze z Panią Dyrektor porozmawiać. Wydaje mi się, że jest to również kwestia 
rozmowy samego zainteresowanego Dyrektora bezpośrednio ze mną bądź Panią 
Prezydent.  
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Piotr Szereda 

 - Nie przekonuje mnie Pan tymi argumentami. Sygnalizuję, że w tej jednostce 
może być poważny problem z tego względu, że jednostka prowadzi programy z 
dofinansowaniem unijnym. Pani Dyrektor bardzo intensywnie nad tym pracowała. 
Przez przypadek się dowiedziałem o tej sytuacji. Warto porozmawiać z Panią 
Dyrektor.  
 
Stanisław Faber 
 - Zapewniam  Pana, że nie ma powodu , aby kierować się jakimikolwiek  obawami, 
że Pani Dyrektor np. miałaby być odwołana ze swojego stanowiska. Pani Prezydent 
skorzystała ze swych możliwości i powierzyła na jeden rok funkcję Dyrektora. 
 W żaden sposób nie zaburza to ciągłości pracy tej placówki i niedestabilizuje. 
Biorąc pod uwagę dobro dzieci wszystkim nam zależy na stabilizacji i spokoju. 
Występuję w imieniu pracodawcy, którą jest Pani Prezydent i wydaje mi się, że to 
pytanie powinno być zaadresowane przez Panią Dyrektor jako najbardziej 
zainteresowaną, a nie przez działających  oczywiście w dobrej wierze Radnych. 
Pani Dyrektor nie została odwołana ani w żaden sposób ukarana.  
 
Piotr Szereda 
 - Czy w najbliższym czasie zostanie przeprowadzona rozmowa z Panią Dyrektor  
i wyjaśniona ta sytuacja i czy nie zagrozi to funkcjonowaniu Przedszkola? Proszę o 
rozmowę z Panią Dyrektor i gronem pedagogicznym.  
 
Jarosław Potępa 
 - Po to jest Komisja Edukacji, żeby tego typu kwestie poruszać. Jutro będę w 
Przedszkolu to rozeznam na czym problem polega. Chciałbym zapytać o przyszłość 
Przedszkola, czy znane są terminy przeniesienia placówki? 
 
Stanisław Faber 
 - Na pewno rozmowa zostanie przeprowadzona.  
 
Monika Dudacy 
 - Na dzień dzisiejszy przetarg na projekt z powodu względów formalnych nie został 
rozstrzygnięty. Bedzie rozpisany drugi przetarg. Procedury przetargowe się 
wydłużyły.  
 
Jarosław Potępa 
 - Może uda się do końca roku rozstrzygnąć procedury przetargowe.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Wczoraj na Komisji Polityki gospodarczej i Bezrobocia Pan Prezydent wskazał, 
że projekt będzie realizowany 7 miesięcy.  
 
Piotr Szereda 
 - Gdzie będziemy umieszczać dzieci z remontowanych szkół. Czy mamy jakąś 
alternatywę? Czy ZSH będzie bazą remontowanych szkół? 
 
Stanisław Faber 
 - Na dzień dzisiejszy w ZSH nadal istnieje zespół. Organ prowadzący  Niepubliczną 
Szkołę Sióstr Salezjanek zwrócił się z prośbą o przedłużenie umowy i na ten czas 
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na jeden rok przedłużono umowę do czasu rozwiązania zespołu i przeniesienia 
Technikum do ZS nr 2. Odnosząc się do tematu powierzenia to pismo, które 
wpłynęło to tylko opinia. Pani Prezydent jeszcze nie robiła powierzeń. Rada 
Pedagogiczna, związki zawodowe , Kuratorium przedstawią opinię i ostateczną 
decyzję podejmie Organ Prowadzący.  Poczekajmy na procedowanie.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czyli sytuacja nie jest rozwiązana? Jest jeszcze jakaś procedura, która może 
zmienić powierzenia? 
 
Stanisław Faber 
  - Rozporządzenie przewiduje  następujące procedowanie  - organ Prowadzący 
musi się zwrócić z opinią do Rady Pedagogicznej i związków zawodowych. 
Rozporządzenie nie mówi o czasookresie. Strony wskazane w Rozporządzeniu 
wyrażają swoją opinię. Na tej podstawie następuje powierzenie. Do 2 września 
mamy czas.  
 
Monika Dudacy 
 - Żadne z 13 powierzeń nie zostało jeszcze wręczone.  
 
Stanisław Faber 
 - Na poprzedniej Komisji pytał Pan o bibliotekarzy, etaty pod kątem stażu pracy. 
Zadaliśmy sobie pewien trud i sprawdziliśmy kwestię czytelnictwa. Byliśmy w tych 
placówkach i szkołach w których  zredukowano etat, ujednolicono do tych 
standardów, które obowiązują w mieście. Pomijając okres pandemii podam 
przykład jednego z Zespołów Szkół nr 2. Mamy 754 uczniów. We wrześniu 
wypożyczyło książki 182 uczniów, 149 uczniów w październiku, w listopadzie  - 9 
uczniów, w grudniu  - 0, w styczniu -  5, w lutym  - 12.  
 
Jarosław Potępa 
 - O jakich latach mówimy? Jeżeli mówimy o zeszłym roku czyli tym roku szkolnym 
to jest to niemiarodajne. Zróbmy zastawienie czytelnictwa za rok np. 2018. Żadne 
dane statystyczne z roku „covidowego” nie powinny być omawiane.  To jest 
zupełnie inny rok.  
 
Monika Dudacy 
 - Z każdym z tych Dyrektorów mniej więcej były rozmowy prowadzone. We 
wrześniu jedno z Liceum na 569 uczniów ma wypożyczonych 583 książki.  
 
Stanisław Faber 
 - Mam gorącą prośbę i wniosek do Pana Przewodniczącego , żebyśmy się trzymali 
pewnych zasad. Pan mi ciągle przerywa wypowiedź.  
 
Jarosław Potępa 
 - Szkoły na początku listopada były zamknięte w związku z pandemią.  
 
Monika Dudacy 
  - W innych szkołach wypożyczenia były.  
 
Piotr Szereda 
 - Uważam, że powinniśmy promować czytanie książek, żeby młodzież do biblioteki 
uczęszczała.  
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Jarosław Potępa 
 - Chciałabym jeszcze odnieść się do tematu szczepień. Jastrzębie-Zdrój na ten 
moment ma 20% zaszczepionych osób, które są do tego uprawnione. Chciałbym 
się czuć bezpiecznie w szkole. Czy Wydział planuje jakieś działania mające na celu 
promowanie szczepień wśród młodzieży? Wyszczepienie młodzieży to jest 3 % 
uprawnionych. Wczoraj było również spotkanie z Dyrektorami i wydaje mi się, że 
ktoś z Komisji Edukacji  jeżeli na tym spotkaniu nie było tajemnic mógłby 
uczestniczyć.  
 
Stanisław Faber 
 - Wczoraj Dyrektorzy spotkali się na zaproszenie Pani Prezydent. Mogę Pana 
zapewnić, że za każdym razem kiedy Pani Prezydent będzie organizowała tego 
typu spotkanie zwrócę się z zapytaniem czy Pana bądź innych Radnych można na 
takie spotkanie zaprosić. Nie czuje się kompetentny wypowiadać się w imieniu Pani 
Prezydent. Pani Prezydent rozmawiała wczoraj z Dyrektorami szkół średnich 
podobnie jak wcześniej szkół podstawowych o pilotażowym programie  : „Lekcje o 
mieście” – promowanie historii naszego miasta w ramach Strategii Rozwoju Miasta. 
Jest przygotowywany program przez pracowników jastrzębskich szkół. Z SP nr 4 
zgłosiło się dwóch nauczycieli, jeden z ZS nr 2. Plan jest taki, aby uczniowie 
przynajmniej raz w miesiącu mieli spotkanie w różnej formie poświęcone historii 
miasta. Na to będą odrębne środki finansowe. Z Dyrektorami szkół Podstawowych 
rozmawialiśmy o wprowadzeniu w każdej Szkole Podstawowej na poziomie klas I 
pierwszych edukacji wczesnoszkolnej zajęć z szachów. Jest kadra nauczycieli 
przeszkolonych, podręczniki są bądź zostaną zakupione z programu „Berek”. 
Wczoraj również spotkałem się z MRM. Rozmawialiśmy na temat promowania 
szczepień wśród mieszkańców i młodzieży. Pojawił się taki pomysł, aby zrealizować 
tzw. noc szczepień. Działania są prowadzone. Wierzę również w to, że takie 
uświadamianie prowadzą również nauczyciele oraz Dyrektorzy szkół. Jesteśmy tym 
zainteresowani.  
 
Jarosław Potępa 
 - Może warto pomyśleć o jakiś upominkach dla szkół  za promowanie szczepień. 
np. zakup jakiś tablic interaktywnych, książek do biblioteki itp.  
 
Stanisław Faber 
 - Nie rozmawiałem o takim pomyśle z Panią Prezydent.  
 
Jarosław Potępa 
 - Dziękuję Panu Naczelnikowi i Pani Naczelnik za współpracę w tym roku 
szkolnym.  
 
Ad. 6 
Przyjęcie protokołu z dnia 19 maja 2021 r.  
 
Komisja przyjęła protokół głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
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Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa 


